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Abstract (en)
1. Orthogonal body for a thermostat-regulated valve, for connecting the thermostat-regulated valve to a radiator, provided with a main hollow
cylindrical body (1) open at its two ends and a radial pipe (7, 8) receiving the head of the thermostat-regulated valve, characterised in that the body
is provided with a second radial pipe (7, 8) which is orthogonal with respect to the former, the two pipes being arranged in a plane perpendicular to
the axis of the main body and open out in the centre of the main body and in that a stopper (6, 16) closes off one of the openings (5, 15) of the main
body depending on the orientation of the thermostat-regulated valve.

Abstract (fr)
L'invention concerne un corps de robinet thermostatique. Le corps orthogonal est essentiellement constitué - d'un corps cylindrique creux (1) ouvert
à ses deux extrémités dont une ouverture (3) est destinée à se raccorder au conduit d'arrivée d'eau chaude (4) et dont l'autre ouverture (5) est
munie d'un bouchon (6), ainsi que de deux tubulures radiales orthogonales l'une à l'autre dans un plan perpendiculaire à l'axe du corps principal,
une tubulure (7) se raccordant au radiateur (2) et l'autre à la tête thermostatique (11). Application au remplacement d'un robinet classique de
radiateur par un robinet thermostatique.
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